



### Pontos S Extreme Limited Edition

At the cutting edge of style, the Pontos S Extreme Limited Edition owes its taut lines to designer Henrik Fisker, the man behind the most iconic BMW's and Aston Martins. The flamboyant contrast of red against deep black makes it a real eye-catcher and a must-have timepiece. On the technical front, it is both extremely robust and light to wear, an astonishing combination made possible by manufacturing the case in POWERLITE®, an alloy twice as hard as steel but three times lighter! ----- Mechanical automatic movement. Hours, minutes, seconds, chronograph, date. Black POWERLITE® case. Textured leather strap with rubber inserts. Limited edition of 999 pieces. Retail prices: CHF 5,350 USD 6,030 € 4,850

Movement	Mechanical automatic movement, ML112 calibre on a Valjoux 7750 base, rhodium-plated decoration, 28,800 vib/h, 25 jewels, 46-hour power-reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, chronograph, date
Case	Black POWERLITE® alloy, sandblasted finish, 43 mm Inner rotating bezel Domed anti-reflective sapphire crystal Titanium back Water-resistant to 200 metres
Dial	Black sun-brushed Luminescent hands and hour-markers Hour, minute and small seconds counters at 6, 12 and 9 o'clock respectively Date at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Textured leather with rubber inserts and red top-stitching



### **Pontos S Extreme Limited Edition**

Furieusement stylée, la montre Pontos S Extreme Limited Edition doit ses lignes nerveuses au designer Henrik Fisker, à l'origine des plus iconiques BMW et Aston Martin. Jouant la flamboyance du rouge sur un noir profond, elle s'impose et en impose. Ce qui ne l'empêche pas d'être aussi robuste que légère : un défi dont l'explication est à chercher du côté du boîtier façonné en POWERLITE®, un alliage qui réussit l'exploit d'être deux fois plus dur que l'acier, tout en étant trois fois plus léger ! ----- Mouvement mécanique à remontage automatique. Heure, minute, seconde, chronographe, date. Boîtier en POWERLITE® noir. Bracelet en cuir structuré avec inserts en caoutchouc. Edition limitée à 999 exemplaires. Prix publics : CHF 5'350.- USD 6'030.- € 4'850.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ML112 sur base Valjoux 7750, décor rhodié, 28'800 alternances/heure, 25 rubis, réserve de marche de 46 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, chronographe, date
Boîtier	Alliage POWERLITE® noir, finition sablée, 43 mm Lunette tournante intérieure Glace saphir bombée antireflet Fond en titane Étanche à 200 mètres
Cadran	Noir satiné soleil Aiguilles et index luminescents Compteurs des heures, minutes et petite seconde à respectivement 6h, 12h et 9h Date à 6h
Bracelet	Cuir texturé avec inserts en caoutchouc et surpiqûres rouges